
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 17. 10. 2019
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 6.3.2020 � 12:47:23

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Jaroslav Bulín, Pavel Babor, 
Zdeněk Rom, Serhii Jolkin
Hosté: Jaroslava Romová
 
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji
7. zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2019, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 7
členů zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.
Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
 
Program: 
1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Kontrola usnesení z minulé schůze
4. Rozpočtové opatření č.4
5. Odpadové hospodářství – bioodpad, velkoobjemový odpad
6. Nabídka Marius Pedersen – vyplňování výkazů firmě EKO KOM
7. Dokončení opravy silnice v obci a fakturace prací
8. Pořízení nábytku – regálů do kanceláře OÚ a do archívu OÚ
9. Webové stránky obce
10. Různé:
- Drobné práce – dokončení: postavení hasičské věže, osazení kříže směrem na V. Libyni, dozdění
otvorů po stavbě nového topení na OÚ, otočení zrcadla na křižovatce u čp. 16, osazení radaru na
opravenou silnici
- provedení povinné skartace
- kronika Bílova
- sraz rodáků 2020
- zpoplatnění rybolovu v obci 
- akce před Vánocemi?
11. Diskuze 
12. Usnesení a závěr

Zastupitelé schvalují program schůze. Nikdo ze zastupitelů neprojevil zájem o rozšíření bodů
jednání.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem pan J. Slach a
pan L. Bulín.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
Ad 3/ Starosta konstatoval, že usnesení z minulé schůze OZ jsou splněna nebo průběžně plněna
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
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Ad 4/ Paní Romová navrhla rozpočtové opatření č.4 – jedná se o navýšení výdajů v celkové výši 2
 040 000,- Kč (oprava povrchu místní komunikace, práce v lese, lesní hospodářský plán). Rozpočet
bude po změnách schodkový, schodek bude financován z přebytku minulých let.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 4/ Starosta nadnesl otázku odstraňování bioodpadu v obci. Možnosti: popelnice na bioodpad
nebo větší kontejner na bioodpad, obojí zpoplatněné. Z diskuze zastupitelů však vyplynulo, že
prozatím nepociťují nutnost instalovat odpadové nádoby na bioodpad, neboť většina obyvatel, možná
i všichni, mají doma hnojiště, kompost nebo zvířata, takže tato otázka není zatím aktuální. Starosta
dále informoval, že dne 30. listopadu bude v obci instalován velkoobjemový kontejner na bioodpad –
listí ze stromů apod., který budou moci využít i občané. Zastupitelé s navrženým řešením souhlasili.
Starosta dále informoval, že dne 7. 12. 2019 bude v obci instalován kontejner na velkoobjemový
odpad. Zastupitelé rovněž souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5/ Starosta informoval zastupitele, že firma Marius Pedersen bude chtít od roku 2020 zpoplatnit
službu: čtvrtletní výkaznictví pro EKO KOM. Protože však cena je poměrně vysoká – 900,- Kč/
čtvrtletí, čemuž neodpovídají finanční kompenzace za zpětný odběr surovin, navrhl starosta, aby se
pokusila obec vyplňovat tyto výkazy vlastními silami. Pověřen byl starosta. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 6/ Starosta informoval, že byla dokončena oprava silnice v obci, která byla odsouhlasena i
stavebním dozorem, a že přišla od firmy Froněk faktura za provedené práce, která odpovídá původní
nabídce. Zastupitelé souhlasili s názorem, že kvalita i rozsah prací jsou odpovídající a pověřili
starostu zaplacením faktury.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 7/ Starosta navrhl obnovit nábytek – regály na dokumenty a archiválie – v kanceláři  a v „archívu“,
neboť je již hotové nové topení v celém objektu a je tedy zřejmá prostorová dispozice. Navrhl oslovit
firmu pana Milana Houdy v Kralovicích nebo firmu vyrábějící regály v Manětíně, pokud by pan Houda
nedisponoval časem. Zastupitelé souhlasili a pověřili starostu dalším jednáním
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 8/ Starosta navrhl, aby OZ opět zorganizovalo před Vánoci rozsvěcování vánočního stromku na
návsi. Zastupitelé souhlasili a uvolnili na akci částku do 5000,- Kč

Ad 9/ Starosta informoval, že bude třeba kvůli změně zákona předělat webové stránky obce.
Konstatoval, že se o to pokusí Martin Bulín, který spravuje stávající stránky, a pokud by to bylo nad
jeho možnosti, osloví starosta nějakou firmu, která se www stránkami profesně zabývá.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 10/ Různé:
- starosta konstatoval, že bude třeba dokončit některé drobnější práce:
a) Postavení renovované (renovaci provedli ve své režii bílovští hasiči) hasičské věže a osazení
kříže směrem na V. Libyni. Pan Slach a pan Rom se pokusí zorganizovat postavení věže, kříž
vztyčíme na jaře
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

b) Další nutnou prací je dozdění otvorů po stavbě nového topení na OÚ. Stavbu topení provedla
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v srpnu a září firma pana Opata z Kopidla, topení je napojené na budovaný teplovod z bioplynové
stanice a bude vytápět OÚ i apartmány. Práce dosud nejsou fakturovány. Dozdění otvorů provede
pan Václav Janský
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

c) Bylo diskutováno osazení měřiče rychlosti na opravenou silnici v obci, který by snad snížil rychlost
projíždějících aut, ale zastupitelé prozatím jeho zakoupení z důvodu vysoké ceny odložili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 11/ Diskuze:

a) starosta informoval o povinnosti obce provést skartaci dokumentů dle zákona o archivnictví. Sdělil
zastupitelům, že skartaci začal složkou Volby. Zastupitelé vzali informaci na vědomí.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

b) starosta informoval, že připravuje kroniku Bílova, která by pokrývala roky 1993 – 2019 – ze zápisů
OZ, z pamětí pana Ladislava Bulína a Zdeňka Roma. Vyzval zastupitele ke spolupráci formou
přečtení připravovaných textů, jejich doplnění a oprav. Zastupitelé vzali aktivitu na vědomí
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

c) starosta navrhl uspořádat v roce 2020 sraz rodáků, neboť od posledního již uplynulo 10 let.
Zastupitelé souhlasili, věc se však bude ještě diskutovat na dalším jednání.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

d) starosta navrhl na základě dřívějších připomínek zastupitelů i občanů, aby byl regulován a
zpoplatněn rybolov v obecním rybníku, neboť chov ryb stojí jisté prostředky a není v pořádku, když
v obci volně loví i rybáři z jiných obcí. Navrhl následující podmínky rybolovu v obci Bílov:
Podmínky rybolovu v obci Bílov
Zastupitelstvo obce Bílov na svém zasedání dne 17. 10. 2019 stanovuje následující podmínky
rybolovu v obecních rybnících:
1. Rybolov lze provádět během obcí vyhlášených rybářských závodů za podmínek stanovených
pořadateli
2. V ostatní dny lze v obci chytat ryby pod podmínkou, že kdo není občanem obce Bílov, zaplatí za
každý den rybolovu částku 50,- Kč
- občané Bílova mohou v obecních rybnících lovit ryby po povolení od porybného, pana Mironě
Yolkina
- vylovené ryby budou šetrně zbaveny háčků a puštěny zpět do rybníka.
-
Bílov, dne 17. 10. 2019
Mgr. Pavel Bulín, starosta obce

Zastupitelé s takto navrženými podmínkami souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Protože nebylo dalších podnětů, uzavřel starosta dnešní zasedání a navrhl následující usnesení:
 
7. usnesení obecního zastupitelstva ze dne 17. 10. 2019:
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39/ 2019 – zastupitelé schvalují rozpočtové opatření č.4

40/ 2019 – zastupitelé souhlasí s instalací kontejneru na bioodpad a velkoobjemový odpad.
Neschvalují zakoupení biopopelnic 

41/ 2019 – zastupitelé neschvalují uzavření smlouvy s firmou Marius Pedersen na výkaznictví pro
firmu EKO KOM

42/ 2019 – zastupitelé schvalují provedenou opravu místní komunikace firmou Froněk i fakturaci za
provedené práce

43/ 2019 – zastupitelé schvalují obnovení nábytku – regálů do kanceláře a archivu obce

44/ 2019 zastupitelé schvalují předvánoční rozsvěcování vánočního stromku na návsi a uvolňují na
akci částku do 5000,- Kč

45/ 2019 – zastupitelé schvalují vyrobení nových webových stránek obce

46/ 2019 – zastupitelé schvalují dokončení následujících prací: 

a) Postavení hasičské věže (pan Slach a pan Rom) a osazení kříže směrem na V. Libyni - na jaře

b) Dozdění otvorů po stavbě nového topení na OÚ - pan Václav Janský

c) neschvalují osazení měřiče rychlosti na opravenou silnici v obci 

	47/ 2019 – zastupitelé berou na vědomí nutnost provedení skartace archivních dokumentů

48/ 2019 – zastupitelé schvalují přípravu vytištění kroniky Bílova z let 1993 – 2019 dle návrhu
starosty

	49/ 2019 – zastupitelé předběžně schvalují uspořádání srazu rodáků v roce 2020

50/ 2019 – zastupitelé schvalují regulaci a zpoplatnění volného rybolovu v obci dle předloženého
návrhu

Zapsal dne 17. 10. 2019                                                         Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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